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Protokoll nr 5 2020 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Närvarande: 

Stefan Fagerström, Carola Gioti, Ragnar Helin, Emilia Bergling och Maria 

Klemets Hellberg 

 

Frånvarande: 

Rickard Friberg, Oscar Erlandsson, Pelle Westerlund och Lasse Persson 

 

Tidpunkt: 

Kl. 15:30-17:00 

 

Plats: 

Skype 

 

 

Sammanträdet öppnas 

Ordförande förklarar sammanträdet öppnat. 

 

Val av justerare 

Carola Gioti 

 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

Anmälan av föregående protokoll 

Stefan har skickat en synpunkt vid justeringen som inte kom med. 

Emilia lägger till. Sista punkten är inte avslutad. Emilia avslutar 

den. 
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Ärenden till stadsdelsnämnden den 16 juni 

Inga synpunkter eller frågor. 

 

Program för delaktighet 

Ingen ny information. 

 

Upphandlingar och verksamhetsövergångar 

Ingen ny information. 

 

Information om inkomna handlingar 

Inga inkomna handlingar. 

 

Övriga frågor 
- FUB och Autism- och Aspergerföreningen flyttar ihop och 

har nytt kontor på Södermalm. Officiellt från första 

september. 

 

- Covid-19 

o Ingen konstaterad smitta i några av våra boenden. 

o Daglig verksamhet 

 Ska öppna upp successivt, men med vissa 

restriktioner. Vi har en plan och arbetet går 

enligt plan. Bergsundsstrand, Ekengruppen 

och Drakenberg hålls fortsatt stänga pga att 

deltagarna tillhör riskgrupp. Beslut har tagits 

i samråd med LSS-hälsan. 

 Anpassningar som görs är t.ex. färre 

deltagare och särskilda anpassningar. 

o Boenden 

 Besöksstopp t.o.m. sista juli. Vi har tittat på 

hur andra stadsdelar har gjort samt diskuterat 

tillsammans med LSS-hälsan. 

o Utskick av lägesbild 

 Rådet tycker att det är bra att få den varje 

vecka.  

 Vi vet inte hur rapporteringen kommer att se 

ut under sommaren. Vi avvaktar besked från 

SLK. 

 

o Många hör av sig till föreningarna och är frustrerade 

över att föreningarna inte kan erbjuda aktiviteter 

längre. Brukarna känner sig isolerade. Många som 

hör av sig verkar ha fått den viktigaste informationen 

som rör Corona. Föreningarna försöker använda sig 

av digitala lösningar. 
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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

o LSS-kolla genomförs i sommar, men med vissa 

restriktioner. 

 

Nästa sammanträde 
- 18 augusti 
 

Sammanträdet avslutas  

Ordförande förklarar sammanträdet avslutat. 

 

 
 

   

Stefan Fagerström  Carola Gioti 

Ordförande  Justerare 
 


